
Zápis č.7 z jednání investiční komise konané dne 14.9.2016 – aktualizace  

 

Přítomni: Jiří Lain, František Hudek, Karel Havlák, František Lisý 

Omluveni: 0 

Hosté:   Pavel Bartoš, Ilona Ptáčková, Jaroslav Čermák 

 

Program jednání:  1/ info o probíhajících stavebních akcích  

2/ návrh investic na r. 2017 

   3/ různé 

 

1/ Informace o probíhajících stavebních akcích 

Předseda komise společně s panem starostou informoval přítomné o dokončené akci 

„Přístavba MŠ a vývařovny“, která byla zdárně dokončena a zkolaudována. Nová vývařovna 

je již plně v provozu, přístavba MŠ čeká na zahájení provozu dne 3.10.2016. Dále bylo 

informováno o probíhající rekonstrukci střechy ZUŠ, o dokončení dětského hřiště v areálu 

AFK, o probíhajících pracích v okolí MŠ včetně dětského hřiště a v neposlední řadě o 

průběhu rekonstrukce objektu „Ludvík“ na služebnu Policie ČR.  

 

2/ Návrh investic na r. 2017 

Správa majetku předložila tabulku „ Návrh investic pro rok 2017“ (viz samostatná příloha). 

Komise se s tabulkou a navrženými akcemi seznámila, akce prodiskutovala a dala podnět 

k drobným úpravám. Komise i správa majetku budou s tabulkou pracovat a dále připravovat 

pro přípravu na r.2017. 

U položky chodník ul.Družstevní se komise shodla, že by bylo dobré provést chodníky po 

obou stranách ulice. 

 

3/ Různé 

Přítomní jednali o rozšíření parkoviště u objektu „Ludvík“, o případné možnosti provedení 

parkových stání u MŠ (u vjezdu zásobování), o možnostech a provedení zadního vstupu do 

areálu MŠ. 

Dále komise opětovně připomněla provedení bočních chodníčku na katolickém hřbitově a 

dává podnět k dořešení situace tamní dostupnosti ke všem hrobům zejména pro postarší 

občany. 

 

 

Předseda ukončil jednání v 19. hod. 

Zapsal: Jiří Lain 

 


